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In memoriam:  Wil Keman 
 

Op 25 juni is Wil Keman overleden. In 1997 werd Wil lid van onze 
vereniging. 
Op het veld was Wil een weinig opvallende speler en een man van 
weinig woorden. Anders was dat tijdens ledenvergaderingen. Altijd 
uiterst correct gekleed en gekapt voerde Wil menigmaal het woord, 
met name als het financiële zaken betrof. Niet voor niets is Wil ook 
lid van de kascommissie geweest.  Het sneed hout wat Wil zei. Een 
enkele keer dreef Wil de penningmeester tot wanhoop; scherp als hij 
was met niet mis te verstane woorden en met het gelijk aan zijn kant.  
Toen Uw voorzitter enkele jaren terug als penningmeester zijn 
eerste begroting en uitkomsten van het jaar ervoor mocht 
verdedigen, trok hij derhalve enigszins wit weg toen hij Wil de 
vergaderzaal zag binnenkomen.       
                           

Wil Keman met Loes Peeters 
 
Het zou toch niet.... De waarheid was anders. Wil keek tevreden voor zich uit en vroeg niet om het 
woord. Zelfs een contributieverhoging werd voor zoete koek geslikt. Was het een wonder? Neen, Hans 
van Zutphen had al het werk voor de penningmeester verricht en dus was het foutloos.  
Toen na afloop van de vergadering Wil de toenmalige penningmeester kwam complimenteren, kon 
deze Wil glimlachend toevoegen dat Wil een foutje had gemaakt. Per 1 januari was Wil niet-spelend 
lid geworden, maar hij had desalniettemin de contributie van een spelend lid overgemaakt. Wil 
concludeerde niet ten onrechte dat hij dus geld zou terugkrijgen. Aan de mogelijkheid van een donatie 
had hij niet gedacht. Toen de voormalige penningmeester dit opperde, was Wil direct akkoord. “Dat 
ik daar zelf niet aan heb gedacht” zei Wil met een glimlach. 
Tijdens het afgelopen Nieuwjaarsdiner vertelde Wil dat het leven hem steeds minder gunstig gezind 
werd en dit zijn laatste Nieuwjaarsdiner zou zijn. Hij verontschuldigde zich dat hij wegens 
vermoeidheid eerder vertrok. 
Wil heeft de regie gevoerd over zijn eigen overlijden. Toen hij zich zwak voelde stopte hij met eten en 
enige dagen later ook met drinken. Rustig is hij overleden. 
Een markant lid is niet meer. 
Harm Sleeboom 
 
 
Van het bestuur 
 
Clubkampioenschap 
Op voorstel van de wedstrijdcommissie is besloten het Clubkampioenschap te verplaatsen naar de 
datum van het Najaarstoernooi (vrijdag 4 oktober). Het Clubkampioenschap heeft de voorkeur 
gekregen omdat dit sinds de oprichting van de Haagse Bowls ononderbroken is gespeeld. 
 
 



Competitie/zomercup 
Voor de proef met het “competitief spelen hebben zich 16 deelnemers gemeld. Zij zijn verdeeld 
over 4 poules en geven het resultaat van de onderlinge wedstrijden door aan Elsbeth 
(molenbos@hotmail.com) en Harm (harm.sleeboom@gmail.com)  
 
Zomervakantie 
Van KZ is bericht ontvangen over de vakanties van Cindy (15 juli t/m 6 augustus) en Ger (22 juli 
t/m 18 augustus). Van 22 juli t/m 6 augustus zijn beiden afwezig, maar is er wel catering, behalve 
op de vrijdagen 26 juli en 2 augustus. Op die dagen kan er bij Max of Leimonias koffie worden 
gedronken. Vanaf 7 augustus neemt Cindy de honneurs waar. 
De baancommissarissen worden door de wedstrijdcommissie geïnformeerd over de sleutels van het 
hek en het toilet. 
De komende maanden zijn er op KZ twee kinderkampen: Evorsa van 22 t/m 25 juli (80 kinderen) 
en Panasj van 26 t/m 29 augustus (200 kinderen). Veld 1 blijft uiteraard voor ons beschikbaar. 
 
HBS toernooi vrijdag 9 augustus 
Er is grote belangstelling voor het toernooi van de bowlsafdeling van HBS in het kader van het 125-
jarig bestaan. Details over de tijden etc. zullen nog aan de deelnemers worden toegezonden. 
Nagegaan zal worden of er op die dag voldoende belangstelling is om ook bij KZ te spelen. 
 
Lustrumcommissie 
Er is een lustrumcommissie geformeerd, bestaande uit Anita, Caty, Ben, David en Jos. Onder de 
inspirerende leiding van Jos gaan zij het lustrum voorbereiden. Gedacht wordt aan een viering in 
mei/juni volgend jaar. 
 
Op tijd komen 
Het komt regelmatig voor dat leden na 09.50 uur op de baan arriveren, terwijl de baancommissaris 
dan al bezig is met de baanindeling en weer opnieuw kan beginnen. Hinderlijk. Mogelijk komt dit 
door de opmerking in de acceptatiebrieven dat de indeling om ca. 09.50 plaatsvindt. Het ca. is 
inmiddels uit de brieven verdwenen. De afspraak is nu dat indeling om 09.50 plaatsvindt en dat 
spelers die later komen tot de koffie moeten wachten. 
 
Nieuwe leden, opzegging lidmaatschap 
2019 is tot nu toe een vruchtbaar jaar met vijf nieuwe leden: 

Thijs Vermeulen; 
Viviane en Pieter Vonderhorst; 
Jaap Geenen; 
Liesbeth Pezie - Baan. 
 

Annemarie en Jaap Carrière hebben aangegeven dat zij om gezondheidsredenen per eind 2019 hun 
lidmaatschap moeten beëindigen.  
 
 
Nieuwe leden stellen zich voor: Viviane en Pieter Vonderhorst 
In de 2e wereldoorlog geboren groeide ik in Enschede op. Na een studie bouwkunde aan de TH in 
Zürich bleef ik nog 12 jaar in Zwitserland hangen, tot ik daar in Klosters Viviane tegen het lijf liep, 
die met vrienden op wintersportvakantie was. Deze ontmoeting beviel ons beiden zo goed dat wij 
na een half jaar heen en weer reizen besloten om samen verder te gaan. Viviane, geboren en getogen 
in Den Haag en Wassenaar (maar uit Amsterdamse ouders!) en wonende in het swingende 
Amsterdam van de 70er jaren, wilde persé niet tussen de stijve Zwitsers wonen. Ik was ondertussen 
ook een beetje uitgekeken op Zwitserland en een nieuwe start in Nederland was aanlokkelijk. 
 



 
Samen hebben we eerst in Amsterdam gewoond, maar toen onze eerste dochter op komst was zijn 
we naar Abcoude verhuisd, waar we met inmiddels twee dochters ruim 10 jaar gewoond hebben en 
Viviane een kookschooltje opgericht heeft en ik in Amsterdam bleef werken als stedenbouwkundige 
bij de gemeente. 
Vervolgens verhuisden we in 1990 naar Zwolle, waar ik hoofd van de afdeling Ruimtelijke 
Ordening en Verkeer van de gemeente werd en Viviane ging werken aan de Christelijke Hogeschool 
Windesheim.  Ondanks de plezierige tijd in Zwolle wilden wij daar na onze pensionering niet 
blijven en keerden terug naar Amsterdam, waar we nogmaals 10 heel mooie jaren aan de 
Keizersgracht doorbrachten, totdat het massatoerisme de stad steeds meer onleefbaar begon te 
maken. Dus besloten we in 2012 om wederom te verhuizen, nu naar de roots van Viviane, waar ook 
veel oude vrienden nog woonden of vanuit diverse buitenlanden weer naar teruggekeerd waren. 
 
Wij hebben beiden veel aan sport gedaan ( V: hockey, skiën  en golf; P: hockey, cricket, skiën en 
zeilen), maar zochten nu een sport die wij samen kunnen blijven doen tot op hoge leeftijd. Op onze 
reizen naar onze dochter in Australië hadden wij in diverse stadjes de mooie en gezellige sport 
bowls ontdekt. En toen wij hoorden van de Haagse Bowls hebben wij ons gauw gemeld om met de 
vereniging kennis te maken. De zeer hartelijke ontvangst en de relaxte sfeer sprak/spreekt ons zeer 
aan en wij hopen hier nog veel sportieve gezelligheid te mogen beleven.  
 
Viviane en Pieter Vonderhorst 
 
 

Wim van Slobbe 99 jaar 
 

 
 

Wim met Jan Sorbi: de oudste leden van de Haagse Bowls   
(foto: Lyske Schweigman) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Reacties op of bijdragen aan de nieuwsbrief zenden aan: secretariaat@haagsebowls.nl 


